
 
 

Jaarverslag UDI’19 Seizoen 2023-2024 1 

 
                                      JAARVERSLAG SEIZOEN 2023 – 2024 
                        
 

Uden, 12 september 2024 
 
 
 
Inhoudsopgave                     Pagina : 
   
 1.  Algemeen       
 1.1 Organisatie Bestuur      1 

1.2. Commissie Voordracht Onderscheidingen    1 
1.3. Verklaring Omtrent Gedrag     2 
  

 2.   Facilitaire Zaken  
 2.1 Beheer & Onderhoud gebouwen en terrein   2  
 2.2 Dagelijks onderhoud terrein en gebouwen 
 2.3 Groot onderhoud 
 2.4 Materiaaluitgifte & Kleding 
 2.5 EHBO & Stewards 
 
 3.   Voetbalzaken        3  
    
 4.   Public Relations & communicatie      4 
    
 5.   Financiën         5 
     
 6.   Horeca         5 
  
 7.  Sponsorcommissie        5 
 
8.  Kengetallen                               6 
 
                                                                                                                                    
       
1. Algemeen 
 
1.1. Organisatie Algemeen Bestuur en Vacatures   
Tijdens de ALV van 23 oktober 2023 zijn er geen afgetreden: Het algemeen bestuur begon in 
dezelfde samenstelling aan het seizoen 2023-2024. 
 
1.2. Commissie Voordracht Onderscheidingen (CVO) 
Sinds 4 april 2011 is er door het algemeen bestuur een Commissie Voordracht 
Onderscheidingen in het leven geroepen. De opdracht aan deze commissie luidt o.a. het 
adviseren, gevraagd en ongevraagd, van het Algemeen Bestuur inzake benoemingen van 
o.a.: erevoorzitter, ereleden, lid van verdienste, KNVB-onderscheidingen, vrijwilligerspenning 
Gemeente Uden en andere onderscheidingen hier niet genoemd.  
 
In het seizoen 2023-2024 zijn er geen onderscheidingen uitgereikt. 
 
 
1.3. Verklaring Omtrent Gedrag 
Het bestuur heeft besloten om voor alle vrijwilligers, die zich inzetten voor jeugdleden tot 18 
jaar, 
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EHBO’ers, scheidsrechters, assistent-scheidsrechters, bestuursleden, begeleiders vrouwen- 
en meisjesvoetbal en de commissie Sportiviteit en Respect een verklaring omtrent gedrag 
aan te vragen. Deze verklaring mag 5 jaar gebruikt worden, daarna moet er weer een nieuwe 
aangevraagd worden.  
 
2. Facilitaire zaken 
Facilitaire zaken bestaat uit de commissies onderhoudsmedewerkers, 
materiaaluitgiftemedewerkers, EHBO’ers, stewards, huisvesting en de medewerkers die zich 
bezighouden met de organisatie van kleding.  
 
Voor al deze mooie commissies zijn altijd plaatsen beschikbaar. Mooi werk met elkaar en 
onder elkaar. De verschillende functies staan vanaf sinds afgelopen seizoen op de website. 
Face tot face vragen of iemand open staat om ondersteuning te bieden biedt veelal het 
meeste perspectief.  
 
Met alle vrijwilligers een mooie, goed onderhouden accommodatie en organisatie weten neer 
te zetten waar leden samenkomen voor voetbal en vertier. Vele evenementen worden 
georganiseerd en getracht zo goed als mogelijk te faciliteren.  Zoals de rommelmarkt van de 
SCU, paastoernooi, bekerfinales voor de jeugd, etc.  
 
Beheer & Onderhoud gebouwen en terrein 
Het beheer & onderhoud volgens het Meerjarig Onderhoudsplan (MJOP) werpt zijn vruchten 
af en geeft inzicht in te verwachten uitgave. Dit inzicht geeft ons handvatten waarmee we de 
juiste keuzes kunnen maken over de uit te geven middelen. Dit vergt veel aandacht zodat de 
juiste keuzes gemaakt worden in relatie tot de verouderde accommodatie en de te verwachte 
wenselijke vernieuwing. De samenwerking met de gemeente is hierbij van belang omdat 
deze verantwoordelijk zijn voor de kleed- en douche voorzieningen.  
 
Helaas waren we genoodzaakt om enkele uitgave te moeten doen voor het in stand houden 
van het complex, welke wij liever zouden uitstellen. De instandhouding zal zich daarom ook 
focussen op de risico’s die worden gelopen op het gebied van veiligheid en gezondheid, dit 
in verband met de wenselijke toekomstige vernieuwing. Uiteraard blijven we altijd scherp op 
het uitvoeren van noodzakelijk onderhoud voor het zorgen van een representatieve 
accommodatie.  
 
Ook de gemeente heeft geïnvesteerd in de noodzakelijke onderhoudswerkzaamheden. Met 
name enkele verduurzaming maatregelen zijn uitgevoerd aan kleed- en doucheruimtes en 
veldverlichting. Zoals aanbrengen van ledverlichting, dubbel glas en nieuwe 
waterbesparende douchekoppen.  
 
De huisvestingscommissie heeft het afgelopen seizoen de gesprekken met verenigingen uit 
het sportpark afgerond en de uitkomsten van de ‘bewoners’ van het park in rapportvorm aan 
de gemeente overhandigd. Dit met als doel te komen tot gezamenlijke inzichten in het 
sportpark én ieders vereniging. De uitkomsten zijn belangrijk om de koers te bepalen voor de 
vernieuwing van onze accommodatie.  
UDI’19 zal eind 2024 de gemeente uitnodigen om de wensen kenbaar te maken en vragen 
om de samenwerking met ons aan te gaan.  
 
Dagelijks onderhoud  
De onderhoudsploeg verzorgt wekelijks het nodige onderhoud op voornamelijk de maandag- 
en vrijdagochtenden. Deze zijn druk in de weer met het opruimen, schoonmaken, repareren, 
onderhouden, belijnen van velden, etc. Ook het onderhouden van de materialen wordt hierin 
meegenomen. Veel werk, wat met vele handen minder werk maakt. Dus ook hier zijn extra 
handjes zeer welkom! 
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Ons hoofdveld blijft een aandachtspunt om deze zo vitaal mogelijk te houden in 
samenwerking met de gemeente. De schimmel waar we mee te maken hadden is verdreven, 
en proberen waar mogelijk weer jeugdteams erop te laten voetballen.  
 
Ook mooi om te vermelden dat wij bij Expo-line zijn aangesloten als official supply club voor 
de belijning van de velden. Een duurzame samenwerking wat voor onze club voordelen 
biedt.  
 
Afgelopen seizoen is een aanzet gegeven voor de samenwerking met een organisatie die 
hulp gaat bieden met de inzet van personen met een afstand tot arbeidsmarkt. In dit seizoen 
zal hier verder vorm aan worden gegeven. Een pilot zal moeten blijken of de samenwerking 
tot stand kan komen.  
 
Materiaaluitgifte & Kleding 
6 dagen per week worden materialen uitgegeven en ingenomen waardoor een goede 
organisatie van belang.  
In de laatste fase van het seizoen en aan het begin van de vakantie is door medewerkers 
van de materiaaldienst, kleding en begeleiding van voetbalteams de balans opgemaakt en 
de inkoop en organisatie voor het nieuwe seizoen voorbereid. Belangrijke afspraken zijn 
gemaakt inzake de hoeveelheid uit te geven materialen én het onderscheid tussen selecties 
en niet selecties om de juiste balans hierin te vinden.  
Wij blijven jullie aandacht vragen voor het zuinig omgaan met materialen en indien deze 
zoek raken dit te melden. Dit blijft een aandachtspunt, met het verzoek hier met zorg mee om 
te gaan.  
 
Afgelopen seizoen was het eerste seizoen waarin we met de nieuwe kleding van Robey ons 
presenteerde. Een mooie samenwerking met Intersport en Robey resulteert in een 
professionele organisatie met een schitterende uitstraling op en rondom de velden. Ook 
wordt de optie geboden om voor begeleiders van voetbalteams en alle overige vrijwilligers 
kleding te dragen in de vorm van trainingskleding of een jas. Dit mede mogelijk gemaakt 
dankzij sponsoren en onze eigen Supporters Club Udi19.  
 
Voor het wassen van kleding is geïnvesteerd in nieuwe professionele was- en 
droogapparatuur. Vervanging was noodzakelijk en hiermee kunnen we weer jaren vooruit.  
 
EHBO & Stewards 
Onze vereniging heeft een EHBO-commissie en stewards welke worden ingezet tijdens 
wedstrijden en evenementen.  
 
De EHBO-commissie heeft eind van het seizoen een aanzet gegeven om eind 2024 een 
herhalingscursus aan te bieden voor onze vrijwilligers die langs de velden staan. Hiermee 
wordt inzicht gegeven in het gebruik van de AED en het toepassen van EHBO. 
 
3. Voetbalzaken 
Het seizoen 2023-2024 was een bewogen jaar voor de verenging met hoogte- en 
dieptepunten.  
Het meest in het oog springend was natuurlijk de district KNVB-beker winst van ons 1e elftal 
voor het eerst in de 105 jarige clubhistorie.   
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Het technisch kader van de jeugdafdeling heeft onder leiding van de HJO’s samen een plan 
gemaakt voor de spelprincipes en speelwijze voor onze jeugdteams welke aansluit bij het 
beleid van de verenging. Dit komt er in het kort op neer dat we alle teams 1-4-3-3 laten 
spelen, proberen dominant te zijn met veel lopende mensen, veel beweging, passie, strijd en 
spelen om te winnen. Sportiviteit en respect staat hierbij hoog in het vaandel.    
Als vereniging willen we graag spelers beter maken. Daarnaast hebben we ook de 
doelstelling om verenigings-breed op te leiden. Er worden cursussen op maat aangeboden. 
Naast een aantal cursisten voor TC3 en TC2 werd er op de club de JVTC-cursus gegeven 
om de eerste kneepjes van het vak bij te brengen. In het najaar en voorjaar konden vele 
deelnemers hun certificaat in ontvangst nemen.  
Op organisatorisch gebied staat er bij de jeugdafdeling een stevig fundament onder leiding 
van Ruud Kuipers HJO onderbouw en Jeroen Prinsen HJO bovenbouw. De opdracht is 
duidelijk: het niveau moet omhoog en we willen meer jongens en meisjes laten doorstromen 
naar heren 1 en dames 1.  
We hebben een strategisch plan 2023-2028 gemaakt met als doel om UDI’19/CSU op een 
zo hoog mogelijk niveau te laten spelen. Sportief voetbal vermaak, zowel prestatief en 
recreatief, zowel actief als passief zetten we centraal. 
We hebben in het seizoen 2023-2024 diverse evenementen gehad zoals SCU-
kerstzaalvoetbaltoernooi, Easter Open Tournament, Minus van Eijl Cup, districtsbekerfinales 
jeugd, PSV regio cup, Weekendkamp jeugd etc. 
Mede door de grandioze inzet van alle vrijwilligers, trainers, leiders, commissie leden, 
technische mensen, sponsoren en mensen van de kantine hebben vele leden en niet leden 
bij UDI’19/CSU heel veel plezier mogen beleven. Samen hebben zij dit mogelijk gemaakt 
door hun inzet en betrokkenheid bij onze verenging. 
 
Tegen het eind van het seizoen kan de balans worden opgemaakt: 
UDI’19/CSU 1 districtsbekerwinnaar voor het eerst in de clubhistorie, UDI’19/CSU VR1 goed 
meegedraaid in het eerste jaar in de hoofdklasse.  
Kampioen zijn geworden: UDI’19/CSU 4, O23-1, JO15-2, JO12-6, JO11-1 en MO17-1.  
De districtsbeker werd ook gewonnen door UDI’19/CSU 2 (za). 
 
 
4.  Public Relations & communicatie 
De website is voor de club het belangrijkste medium om nieuwsberichten te delen met de 
leden. Deze berichten worden automatisch doorgestuurd naar onze sociale media-kanalen 
zoals Instagram, Facebook en Twitter. Voor zakelijke en sponsorcommunicatie gebruiken we 
daarnaast ook LinkedIn. Verder versturen we de nieuwsbrief 'UDInside', met 
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achtergrondverhalen die positief worden ontvangen door onze leden, zoals het item 
‘Vrijwilliger in beeld’. Voor voetbal gerelateerde zaken, zoals wedstrijdinformatie, maken we 
gebruik van de Voetbal.nl-app van de KNVB, aangevuld met diverse (team) WhatsApp-
groepen. 
  
Dit jaar hebben we een goed gevulde presentatiegids uitgegeven, met een oplage van 1500 
stuks. Zowel binnen als buiten de vereniging is er veel interesse in de ontwikkelingen 
rondom UDI-1. De verslagen en voorbeschouwingen van onze UDI-volger, Fons Boekelder, 
worden zo snel mogelijk gepubliceerd, samen met wedstrijdfoto’s van Jeroen Engelen. Ook 
dit seizoen maakt de lokale omroep DTV Uden weer samenvattingen van alle 
thuiscompetitiewedstrijden. Na een succesvol seizoen met live verslaggeving van UDI-1 via 
Twitter, stoppen we hiermee vanwege het vertrek van de huidige verslaggever en het 
ontbreken van een opvolger. 
  
Helaas stoppen aan het einde van het seizoen nog enkele commissieleden, waardoor de 
bezetting van de commissie onder het gewenste niveau komt. Dit is onder de aandacht 
gebracht bij het bestuurslid Vrijwilligerszaken. 
 
 
5.   Financiën 
In een apart Financieel Jaarverslag zal de financiële situatie en de begroting van UDI’19 
worden gepubliceerd.   
Het seizoen 2023-2024 is een jaar geweest waarin de financiën van UDI’19 en STAVU weer 
onder controle zijn gebracht en we periodiek inzage hebben in de voortgang van de cijfers 
ten opzichte van de begroting.  
De dagdagelijkse administratie is sinds een jaar in handen van Erwin Wolfs, die de financiële 
administratie elke week bijwerkt in ons boekhoudpakket en dit met veel enthousiasme 
uitstekend doet.  
In STAVU is een positief resultaat behaald van circa € 10.000 doordat het eerste elftal 
uiteindelijk 50 wedstrijdpunten behaalde, waar in de begroting rekening was gehouden met 
60 punten. Hierdoor vielen de wedstrijdpremies lager uit dan begroot.  
In de vereniging UDI’19 is het resultaat uitgekomen op circa nihil, hier lagen de uitgaven in 
lijn met de inkomsten. De horeca kende een financieel goed jaar met een omzet die een 
mooie stijging liet zien ten opzichte van het seizoen daarvoor. Daarnaast hebben de in april 
2023 doorgevoerde prijsaanpassingen in seizoen 2023-2024 bijgedragen aan een hogere 
omzet en er voor gezorgd dat de gestegen inkoopkosten konden worden opgevangen. Met 
deze stijgende opbrengsten zijn we in staat geweest alle uitgaven te dekken, hetgeen in lijn 
is met het beleid dat we voeren binnen de vereniging. 
Voor een nadere toelichting op Financiën verwijzen we naar het Financieel Jaarverslag, 
waarin de financiële situatie en de begroting van UDI’19 worden gepubliceerd.  
  
 
6. Horeca Kantine/ Activiteiten 
Het seizoen 2023-2024 was het tweede jaar dat de horeca-activiteiten van UDI’19 onder 
leiding stonden van Sylvia Vogels. Sylvia heeft het gehele seizoen met een enorme inzet en 
met groot enthousiasme deze taken op zich genomen. Door op een prettige manier haar 
horeca-ervaring te combineren met haar liefde voor UDI’19 kunnen we terugkijken op een 
zeer succesvol tweede jaar. Haar steun en toeverlaat, man Ben, mag daarbij niet 
onbenoemd blijven. Een groot compliment gaat sowieso uit naar het voltallige 
kantinepersoneel, waar de vereniging UDI’19 afgelopen seizoen op heeft kunnen steunen en 
die samen met Sylvia de huiskamer van UDI’19 warm deden aanvoelen. Dit resulteerde in 
een omzet die ruim 10% hoger lag dan het jaar ervoor, mede door enkele zeer drukbezochte 
thuiswedstrijden en activiteiten. Aan het eind van het jaar hebben we het contract met Sylvia 
met twee jaar verlengd. De voortzetting van de prettige samenwerking met Sylvia is daarmee 
een feit en hier zijn we heel blij mee. 

http://voetbal.nl/
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Vanuit horeca en diverse commissies met vrijwilligers kijken we afgelopen seizoen terug op 
enkele mooie activiteiten, waaronder de Clash of clubs, de wedstrijd van oud UDI 1 tegen 
een team van sponsor Beter Bed, Jubilarissenavond, Easter Open, schoolvoetbal, PSV-regio 
cup, medewerkers avond, trainers- en leiders BBQ en de Rommelmarkt. Ook het 
kerstzaalvoetbaltoernooi, mede mogelijk gemaakt door de supportersclub van UDI’19, is een 
voorbeeld van een terugkerend jaarlijkse activiteit, net als het UDI Weekendkamp, waar vele 
kinderen zich super goed hebben vermaakt. Allemaal activiteiten die leuk zijn, die bijdragen 
aan de saamhorigheid binnen de verenging en die bovendien in meerdere en mindere mate 
ook bijdragen aan de horeca omzet van UDI, die we nodig hebben voor de bekostiging van 
alle verenigingsactiviteiten.  
  
Maar ook activiteiten zoals, kienavonden, pubquiz en de voetbalquiz zijn goed voor het 
verenigingsgevoel en maken dat bij UDI’19 naast voetbal ook plezier en vermaak in de 
breedste zin van het woord belangrijk zijn. We zien wel in toenemende mate dat het vinden 
van kantinepersoneel en vrijwilligers voor het organiseren van alle activiteiten steeds 
moeilijker wordt. Verdere ondersteuning op beide gebieden is noodzakelijk om niet te hoeven 
inboeten op het programma dat we willen draaien. Onderbezetting noopt ons soms helaas 
tot keuzes die we liever anders zouden maken, maar die helaas niet anders kunnen om het 
bestaande kantinepersoneel en vrijwilligers niet te veel te belasten.  
  
Voor komend jaar zijn de Horeca en Activiteitencommissie weer vol energie om er opnieuw 
een mooi jaar van te maken.  
 
7. Sponsorcommissie  
We zijn blij dat we in het seizoen 2023-2024 weer konden rekenen op de sportieve, mentale 
en financiële steun van een groot aantal trouwe sponsoren, die onze club al jarenlang 
financieel steunen om alle activiteiten mogelijk te maken. Zonder deze sponsoren zou dat 
namelijk niet mogelijk zijn op de manier die bij UDI’19/CSU past. We zijn onze sponsoren 
hier erg dankbaar voor.  
We hebben helaas van enkele sponsoren afscheid moeten nemen, maar danken hun voor 
hun financiële ondersteuning in de afgelopen jaren. 
  
De invulling van de sponsorcommissie is afgelopen jaar een belangrijk thema geweest 
binnen het bestuur. In oktober 2023 hebben we met Marcel de Laat een nieuwe voorzitter 
gevonden voor de sponsorcommissie.  
Onder leiding van Marcel is in het eerste kwartaal van 2024 de sponsorcommissie verder 
uitgebreid naar een team van in totaal zeven personen. Naast Marcel zijn dat Fons 
Boekelder, Henk Verzijl, Stefan Smits, René van Vuuren, Ingrid Donkers en Karin Heijmans. 
Na enkele kennismakingsvergaderingen is de commissie inmiddels op stoom en zijn er 
diverse gesprekken gevoerd met potentieel nieuwe sponsoren. Ook de eerste businessclub 
activiteit van het nieuwe seizoen staat inmiddels in de stijgers en ook de voorbereidingen 
voor de nieuwjaar veiling zijn inmiddels in volle gang. 
  
De zoektocht naar een nieuwe hoofdsponsor is in volle gang, maar heeft nog niet het 
gewenste effect gehad. Er staan nog enkele gesprekken met zeer interessante bedrijven in 
de agenda om te kijken hoe een eventuele samenwerking tussen vereniging en 
hoofdsponsor eruit kan komen te zien. Het belang van het vinden van een hoofdsponsor is 
vanzelfsprekend groot en heeft de hoogste prioriteit van zowel sponsorcommissie als 
bestuur. 
  
Dit seizoen kreeg de jaarlijkse veiling een vernieuwde opzet met de UDI’19 Veiling 2.0. Een 
gezellige en stijlvolle avond voor onze sponsoren en businessclubleden vond plaats in de 
Kruisherenkapel in Uden. Het veilen van de kavels werd afgewisseld met een 5-gangen 
diner, heerlijke drankjes en een verrassingsoptreden tot besluit. Met een prachtig bedrag 
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van circa € 55.000 kende de veiling een recordopbrengst. De opbrengst komt ten goede aan 
de algehele bekostiging van alle verenigingsactiviteiten, waaronder het (toekomstige) 
onderhoud van de accommodatie. 
 
 
8. Sportiviteit&Respect 
 
De commissie Sportiviteit&Respect bestaat sinds 2013.  De commissie stelt zich ten doel de 
sportiviteit en het respect in onze vereniging te bevorderen, te bewaken en over te brengen 
aan vrijwilligers, spelers, tegenstanders, ouders en bezoekers.  
De commissie bestaat uit 7 personen.  
In het afgelopen seizoen zijn er ruim 30 meldingen geweest, dat is in lijn met het aantal 
meldingen van voorgaande seizoenen. Een opvallende tendens is de rol van ouders. Er zijn 
meldingen gedaan over conflicten tussen ouders en begeleiding over keuzes die gemaakt 
worden door de begeleiding, maar ook over grensoverschrijdend gedrag door ouders langs 
de lijn. Dat dit breed speelt blijkt ook wel uit het feit dat dit voorkomt bij UDI’19, maar dat er 
ook meldingen komen over andere verenigingen. Dit is een onderwerp waar we in de 
komende seizoenen meer aandacht voor moeten krijgen en waar we wellicht een protocol 
voor gaan bedenken. Uiteindelijk is ons doel dat iedereen die onze club bezoekt dit als 
plezierig ervaart. 
  
Meldingen kunnen heel verschillend van aard zijn. Als commissie nemen we iedere melding 
serieus en we mogen wel stellen dat we er bijna altijd in slagen om de meldingen met succes 
af te wikkelen. Iedereen die een melding wil maken kan de commissie bereiken door middel 
van het invullen van een digitaal meldingsformulier, dit formulier is te vinden op de UDI-
website. 
In het afgelopen seizoen zijn we er als commissie in geslaagd 3 nieuwe commissieleden te 
enthousiasmeren. Deze 3 nieuwe commissie leden zijn inmiddels volledig op de hoogte van 
de werkwijze van de commissie en draaien volledig mee. Wij willen komend seizoen nieuwe 
doelen stellen om op positieve manier zichtbaar te blijven binnen onze vereniging. De 
introductie van “Hét team van het half jaar”, waarbij een jeugdteam dat in positieve zin 
opvalt, wordt gehuldigd door de commissie en tijdens een thuiswedstrijd van UDI’19 1 in het 
zonnetje wordt gezet, is als erg positief ervaren. 
Sinds dit seizoen is er ook vanuit de commissie overleg met de wijkagent. 
 
 
9. Kengetallen 
 
Jubilarissen 
 
70 Jaar UDI’19 lid 
Bert Dekkers 
60 Jaar UDI’19 lid 
Harrie Daanen 
Henny Verstegen 
 
50 Jaar UDI’19 lid 
Hans Ceelen 
Tinie Timmers 
Johan Wassenberg 
 
25 Jaar UDI’19 lid 
Niels Balk 
Wouter van der Cammen 
Mattijs Claassen 
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Dennis Eijndhoven 
Bas Hendriks 
Dylan Hofmeijer 
Wouter Linders 
Roy School 
Arie Slaats 
Michel Theunisz 
Erik Thus 
Lieke Wiendels-Donkers 
 
Overleden leden seizoen 2023-2024 
 
Jan Zwinkels 
Ton van Vuuren 
Theo Collenburg 
Piet van der Heijden 
Harry Raijmakers 
Jan Verstegen 
Henk Rovers 
 
Ledenaantal  
We begonnen het seizoen met 1575 leden en eindigden met 1550 leden. 
 
Dit Jaarverslag is opgesteld door de secretaris en leden van het Algemeen Bestuur, 
 
Joost van Oort, 
Secretaris UDI’19 


